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This outstanding student reference series offers a comprehensive and authoritative
survey of philosophy as a whole. Written by today's leading philosophies, each volume
provides lucid and engaging coverage of the key figures, terms, topics, and problems of
the field. Taken together, they provide the ideal basis for course use, representing a
vital work of reference for students and specialists alike. A Companion to the
Philosophy of Law and Legal Theory Written by an international assembly of leading
scholars, this volume represents an unparallel survey of philosophy of law and legal
theory for students and specialists alike. The 45 original articles provide a critical
overview of the basic theoretical concepts, theories, topics, philosophical issues, and
themes that now feature in the law school and undergraduate legal studies curricula.
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丹尼斯·帕特森（Dennis Patterson），布法罗大学（University of
Buffalo）哲学博士和拉特格斯大学（Rutgers
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University）法学院杰出教授。获得富布莱特、洪堡基金会和美国人文学会的研究资助
。担任过柏林大学、维也纳大学、得克萨斯大学和乔治城大学的访问教授。著述广泛，
在法哲学和商法领域发表了大量的文章和著作。

汪庆华，安徽休宁人。北京大学法学本科、硕士、博士，哈佛大学法学硕士。曾任《北
大法律评论》主编，耶鲁大学中国法中心、牛津大学奥利尔学院访问学者。目前任中国
政法大学副教授。学术兴趣主要在宪法、行政法、公法理论、英美法和法律社会学。在
相关领域有专著、译著多种，论文多篇。
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书评

丹尼斯·帕特森（Dennis
Patterson）教授编辑的《法哲学与法律理论手册》（布莱克威尔出版公司，1999年）
是近些年被人频繁引用的一本法律理论著作。许多学者甚至将此书列为法理学专业学生
必读的工具书。该书几乎涵盖了法律理论的各个领域，组织了一个超强的撰稿人阵营。
该书的...  
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